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                                        PROCES – VERBAL 

Încheiat cu ocazia ședinței ordinare a Consiliului local  al  Municipiului  

Târgu Mureş din data de  26 septembrie  2024 

 

 

 

 

Din totalul de 23 de consilieri locali în funcție, sunt prezenți la începutul ședinței 22 

consilieri. Domnii consilieri Mureșan Adrian și Venczi Janos sunt prezenți online la ședință. 

În timpul desfășurării lucrărilor ședinței a sosit dl. consilier Iszlai Tamás – sunt prezenți 23 

consilieri locali. 

 

Adunarea Generală a Acționarilor – SC Administrator Imobile și Piețe  SRL 

 

Dl. consilier Papuc Sergiu: -  Declar deschisă ședința Consiliului Local de astăzi, 

avem 17 , 18 materiale de fapt, unul s-a retras, punctul 9 s-a retras de pe ordinea de zi la 

solicitarea inițiatorului proiectului de hotărâre, vă rog să votăm ordinea de zi și regimul de 

urgență evident, cu rugămintea ca și cei care sunt prezenți online, la fiecare punct să 

verbalizeze opțiunea de vot pentru ca să o putem consemna în procesul verbal foarte clar. 

Cine este pentru? – 21 voturi (2 voturi online:  Mureșan A., Venczi J.) 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? –  

Nu a votat: Kakassy B. 

Ordinea de zi a fost aprobată. 

Dl. consilier Papuc Sergiu: -  Există mulți cetățeni care sunt prezenți aici pentru 

mai multe subiecte, la mai multe puncte de pe ordinea de zi doresc să ia cuvântul, eu aș 

propune ca să nu-i ținem până avem și rectificare bugetară, avem și mai multe. Avem solicitări 

multe de la Europa. Vă rog să vă alegeți un reprezentant. Aveți trei minute în care să vă spuneți 

păsul, dar să aveți în vedere că materialul fiind retras, doar de principiu să-l discutați, pentru 

că urmează să intre iar în altă ședință de Consiliu Local, în care, probabil, veți urmări cu mai 

multă atenție ce se va întâmpla și veți putea formula eventuale opoziții. Vă rog. Vă rog, la 

microfon. 

Dna. Șincan Alexandra:- Bună ziua! Mulțumesc! Șincan Alexandra Monica, 

director Școala Gimnazială Europa. Am înțeles că s-a retras în această dimineață de pe ordinea 

de zi. Noi, oricum, vrem să avem o certitudine legată de viitorul nostru, vrem să intrăm în 

legalitate. Din 2013 ne aflăm în acea locație și chiar vrem să fim consultați. Ni s-a spus că nu 

avem niciun drept, deoarece am avut drept de folosință. Da, dar noi am investit foarte mult 

timp, bani și vrem să intrăm în legalitate, vrem să ne putem proiecta viitorul, mai bine spus. 

Având în vedere că s-a scos de pe ordinea de zi, dorim și chiar impetuos cerem să fim de 
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fiecare dată consultați. E vorba de 800 de elevi. E vorba de 800 de elevi. Care nu au nicio 

certitudine legată de unde se vor afla anul viitor. Vă mulțumesc frumos!  

Dl. consilier Papuc Sergiu: -  Vă mulțumim și noi, doamna director. Sunt convins 

că veți fi consultați de acuma, eu, înainte să-i dau cuvântul domnului coleg Claudiu Maior pe 

acest subiect, scurt voi fi și eu, scurt vom fi pentru că s-a retras materialul, dar, eu înțeleg că 

s-a creat o întreagă atmosferă în oraș pe acest subiect, dar va trebui să pornim de la niște 

rațiuni juridice aici. Dreptul de administrare în Cartea Funciară este, și o să vă zic ca să evităm 

altădată discuțiile, dreptul de administrare este în favoarea Liceului Vlasiu și, respectiv, 

Liceului Brâncuși în Cartea Funciară. Sigur că trebuia să aveți un protocol cu ei în fine. Ideea 

care este? Ce s-a dorit și ce vom dori să facem? Vom dori ca situația de Cartea Funcțioară să 

fie foarte clară și spațiile pe care le folosiți astăzi, plus ce se va mai discuta și cum veți împărți 

activitatea cu Liceului, cu Colegiul Național Unirea, să fie înscris și dreptul noastră de 

administrare în Cartea Funciară așa cum le au ei. Pentru că așa e echitabil și așa e normal. 

Asta a fost... am avut ieri în Comisie împreună cu colegii de la Comisia Juridică, am avut un 

amendament în acest sens, în care corpurile de clădire pe care le-a folosit, respectiv C3, C8, 

C9, C13 și C14, să le folosiți dumneavoastră și restul Colegiul Național Unirea. Deci atunci 

veți putea avea siguranța că activitatea pe care o desfășurați acolo nu va mai fi perturbată 

niciodată. Astăzi, astăzi, sunteți într-o situație în care, nu știu din vina cui, nici nu-i important, 

dar și Consiliul, chiar dacă acesta sau următor, va trebui să reglementeze situația, pentru că 

nu-i normal ca 800 de copii, cum v-am spus dumneavoastră, să rămână...să fie într-o stare de 

incertitudine asupra locului, spațiului unde își desfășoară activitatea școlară. Bun. Domnul 

Maior, vă rog. 

Dl. consilier Maior: -  Bună ziua, doamnelor, domnișoarelor și domnilor. Lucrurile 

cred că sunt foarte clare. Dacă cineva își imaginează că se va mișca un singur copil de acolo, 

greșește. 800 de copii nu o să-i muți niciodată de acolo. Dar, ca părinții să nu mai aibă 

probleme, eu cred că este impetuos necesar ca la următoarea ședință sau în următorul mandat, 

în funcție de cum v-a hotărî domnul primar, dreptul de administrare să se dea foarte clar, așa 

cum ați spus și dumneavoastră. Sper să nu-i mai plimbăm pe părinți și nici să nu ne mai batem 

joc de copii în niciun sens. Un pic am fost dus în eroare de cei de la Direcția Școli ieri, dar se 

pare că până la urmă au înțeles că lucrurile trebuie să meargă pe un făgaș normal. Eu vă 

mulțumesc și cred că mai mult de atâta nu avem ce să vorbim. Mulțumesc mult, o zi bună, vă 

doresc. 

Dl. consilier Papuc Sergiu: -  Doamna Frunda, vă rog. 

Dra. consilier Frunda -  Mulțumesc. Legat de acest punct, dorința noastră nu a fost 

nicidecum ca Europa să plece din acele clădiri și fiți convinși de faptul că nimeni nu vrea să 

vă dea afară. Însă trebuie să aveți în vedere că dumneavoastră, deși stați acolo de 11 ani, 

regimul juridic a acelor clădiri nici în momentul de față nu este rezolvat. Singura instituție 

care are drept de administrare asupra clădirilor în care sunteți dumneavoastră acum este 

Brâncuși. Tocmai din acest considerent am să propun domnului primar și vă invit și pe 

dumneavoastră și pe cei de la Unirea să avem o discuție foarte deschisă unde cu CF-ul în 

mână, cu toate clădirile edificate pe acel teren, să stabilim niște reguli foarte concrete, foarte 

clare ca să fie situația clară pentru toată lumea de acum încolo, dar până atunci vă rog să fiți 

foarte convinși de faptul că dumneavoastră nu o să fiți mutați din acele clădiri. Mulțumim! 

Dl. consilier Papuc Sergiu: -  Mulțumim! Ținem legătura! 

Punctul nr. 1 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de urbanism „Plan Urbanistic 

Zonal- reconversie zonă funcțională din ”L1” în ”CM2z”, stabilire reglementări pentru 

construire centru medical și locuințe pentru medici” cu regulamentul local de urbanism 

aferent, str. Făget fnr. iniţiator:  SC”MEDICINE CENTER”SRL.   
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Dl. consilier Papuc Sergiu: -  Bun, punctul 1 de pe ordinea de zi și aici sunt două 

luări de poziții. Este o doamnă în vârstă pe care doresc să o iau prima la cuvânt și după aceea 

reprezentantul societății Medicine Center SRL. Vă rog! 

Dna. Sabău Ana:-  Bună ziua. Mă numesc Ana Sabău și sunt una dintre locatarele 

din Secuilor Martiri, problema cu construcția care urmează să fie. Noi am făcut nenumărate 

cereri și fiecare dintre argumentele contra argumentele noastre au fost explicate, deci n-am 

avut dreptate. Un singur lucru mi-a venit azi dimineață în minte. Acolo, în teritoriu înainte de 

a avea sau nu aprobare Consiliului, s-au tăiat 10 brazi. Noi înainte de, am încercat să 

sensibilizăm organele responsabile pentru mediul înconjurător, n-am primit niciun răspuns și 

atunci eu azi dimineață gândindu-mă așa, m-am uitat printre hârțogăriile mele și am găsit, 

dacă sunteți amabili să mă ascultați și domnii consilieri, mai ales înainte de a vota, să fie cu 

gândul un pic la ceea ce zic eu. Ce beneficii ne aduce un brad adult de circa 50 de ani? Brazii 

ăia sunt mai mult de, eu am 77 de ani și erau deja mari atunci când eu m-am mutat aici. Un 

singur brad, într-un singur ciclu de vegetație, adică într-un an, produce 50 de kg de oxigen. 

Bineînțeles că aici trebuie de 10 ori luată treaba. Procesează 69 de kg de dioxid de carbon, un 

singur brad. Filtrează 405 kg de poluanți, praf, funingine, azbest, derivate petrolifere. Un 

metru cub de frunziș filtrează din aer 4,5 kg de poluanți. Evaporă 4230 litri de apă, care 

urmându-și ciclul natural, nori, vapor, nori, ploaie, ne ajută tot pe noi, răcorește aerul, răcește 

asfaltul, hrănește vegetația, curăță, spală, umbrește. Ne apără de poluarea fonică de pe stradă, 

inclusiv de zgomotul țevilor de eșapament. Adăpostește o serie de păsări și de alte animale 

care au dispărut cu totul. Avem migranții interior ciorile decât astea și nimic altceva. 

Rădăcinile copacilor, ale brazilor adânci, sunt adânci, contribuie la întâlnirea solului, 

diminuează trepidațiile promovate de circulații, apără zidurile caselor a construcțiilor. Astea 

sunt lucrurile pe care le-am scris și ideea mea că ce ne-a dat Dumnezeu ar trebui să apărăm, 

nu să distrugem, pentru că, după vorbele lui Ștefan cel Mare, țara ne este dată în împrumut să 

nu spun pe cuvinte. Vă rog pe domnii consilieri, ca înainte să voteze, să se gândească măcar 

un minut și la aceste argumente de suflet. Mulțumesc mult! 

Dl. consilier Papuc Sergiu: -  Domnul Pop, vă rog! 

Dl. Pop Șerban:- Bună ziua, domnule președinte! Bună ziua domnilor consilieri. 

Mă numesc Pop Șerban, sunt administratorul societății beneficiare al P.U.Z.-ului. Aș dori în 

completarea doamnei Ana, care mă bucur că a venit și a citit toate observațiile, să subliniem 

că la dezbaterea publică au fost prezenți locatarii, cum a susținut și doamna, s-a răspuns la 

toate solicitările, n-au mai fost ulterior nicio problemă. Dezbaterea publică a avut loc în iulie 

2023. Acest proiect a fost postat în dezbatere publică în 7 decembrie, în transparență 

decizională, în 7 decembrie și din 7 decembrie, publicul interesat până în ziua de astăzi, nu a 

depus absolut nicio observație asupra acestui P.U.Z.. Deci, cred că se înțelege că atât locatarii, 

cât și procesele care s-au desfășurat în dezbatere publică, transparență, nu există documente 

din partea locatarilor sau susțineri împotriva P.U.Z.- ului tehnic. 

Nu eram pregătit pentru intervenția doamnei Ana, deci am spus ce mi-a venit. 

Referitor de ce m-am înscris astăzi și vă mulțumesc pentru luarea de cuvânt, are legătură doar 

cu dezinformările care au apărut în rețele de socializare, respectiv că documentația PUZ 

conține construirea unui spital. Este total fals, este neadevărat, PUZ-ul, documentația, doar 

prevede construirea la parter al unui cabinet medical care se autorizează pe legea cabinetelor 

medicale cu program de funcționare 8:00-20:00. Etajul 1 și 2 sunt locuințe. Este foarte 

important de a clarifica că nu are nicio legătură cu spitalul, această construcție, pentru că pe 

rețele de socializare încearcă să se bage o dezinformare, cum că vor fi interzise adunările 

publice de la Monumentul Secuilor Martiri datorită funcțiunii de spital. Legea 60 Adunărilor 

Publice, într-adevăr, prevede spitale, armată, poliție, sunt interzise adunările publice. Acest 

PUZ nu are funcțiunea spital. Domnul arhitect Iszlai cu domnul arhitect Lipovan, elaboratorul 
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PUZ-ului, am discutat despre aceste aspecte, domnul arhitect Iszlai, a confirmat. Da, niciunde 

nu prevede spital. Spital la parter de bloc, cred că în România nici nu există. Deci vreau să 

înlătur și consilierii când vor vota materialul să țină cont și de observațiile locatarilor care au 

fost, să țină cont și de funcțiunile care sunt în cabinet și sper chiar din tot sufletul să putem 

închide acest subiect aici, pentru că e foarte important. Vrem, cum s-a spus în Comisia de 

Urbanism, să facem o construcție care se desfășoară pe orizontală și nu pe verticală. Nouă, 

astăzi, PUG-ul ne permite să construim o clădire cu aceleași funcțiuni, cu parter, cabinet, cu 

etaj, dezvoltată cu un POT, procent de ocupare a terenului mai mic și dezvoltată pe vertical. 

Chiar în comisiile de aviz de oportunitate de urbanism s-a adus în discuție lucrul ăsta și a 

spus, este ceva de bun gust ce se face și ce se propune față de ceva ce îi permite regulamentul 

astăzi să facă. Deci asta este singurul meu lucru, lumea să înțeleagă. PUG-ul îmi permite,       

n-am venit din case să cer bloc, n-am venit dintr-o zonă unde cabinetul actual este vis-a-vis, 

este tot în zona Secuilor Martiri și este la 50 de metri. N-am văzut niciodată să existe vreo 

problemă. Chiar insist la consilieri, nu știu ce să fac, toată lumea să mai insist, chiar vreau ca 

dezinformarea asta că se face un spital care va interzice adunările publice, să fie înlăturată, 

pentru că nu este adevărat. Dacă nu se votează, să nu fie votat, pentru că nu se dorește. 

Mulțumesc și mă scuzați dacă...am plecat. 

Dl. consilier Papuc Sergiu: -  Mulțumim, domnul Maior. 

Dl. consilier Maior: -  Dacă tot domnul antreprenor vine cu o idee, atunci haideți 

să... Eu fac o propunere la material din ce am auzit. Să se treacă un punct la material în care 

se scrie foarte clar se interzice funcțiunea spital prin prezentul PUZ. Deci cred că cu lucrul 

ăsta ar putea fi...Supuneți-l la vot, dacă nu trece, nu trece și după aceea puneți materialul 

cum... Și atunci și dânsul înțelege că... 

Dl. consilier Papuc Sergiu: -  Păi el nici n-a propus spital prin PUZ, deci funcțiunea 

pe care a propus-o nici nu e. 

Dl. consilier Maior: -  De acord domnule președinte. Doar că... 

Dl. consilier Papuc Sergiu: -  Eu îl supun la vot dacă vreți, nu-i problemă. Bun, 

supun la vot varianta inițială. Prima dată varianta din mape, varianta inițială la vot. Vă rog. 

Online? 

Cine este pentru? – 10 voturi (Gyorgy A., Maior C., Moldovan C., Papuc S., 

Chebuțiu A. ,Pescar R., Pui S., Oltean M., Șarlea H., Voicu B.) 

Cine este împotrivă? -1 vot (Kiss Z.) 

Cine se abține? – 11 vot (2 voturi online: Mureșan A. și Venczi J.) 

Varianta inițială a fost respinsă cu 10 voturi pentru,1 vot împotrivă și 11 abțineri. 

Dl. consilier Papuc Sergiu: - Deci varianta inițială așa, n-a fost adoptată. 

Amendamentul, domnului Maior. 

Cine este pentru? – 11 voturi (Gyorgy A., Kiss. Z., Maior C., Moldovan C., Papuc 

S., Chebuțiu A. ,Pescar R., Pui S., Oltean M., Șarlea H., Voicu B.) 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? – 11 voturi (2 online: Venczi J, Mureșan A.) 

Amendamentul nu a fost adoptat. Hotărârea a fost respinsă cu 11 voturi pentru și 11 

abțineri. 

Punctul nr. 2 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de urbanism ”Plan urbanistic 

zonal- reconversie subzonă funcțională, stabilire reglementări pentru construire locuință”, cu 

regulamentul local de urbanism aferent,  str. Jean Monnet nr. 8/F  Inițiator: Chiorean 

Luminița- Elena. 

Dl. consilier Papuc Sergiu: - La vot. 

Cine este pentru? – 20 voturi (1 vot online: Venczi J.) 
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Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? – 2 voturi (Mureșan A., Chebuțiu A.) 

Hotărârea a fost adoptată cu 20 voturi pentru și 2 abțineri. 

Punctul nr. 3 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea H.C.L. nr. 75/30.03.2023 

privind  aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare a Serviciului Public de 

Exploatare și Întreținere a Parcărilor cu Plată și Zonelor de Staționare cu Plată aflate pe 

domeniul public. 

Dl. consilier Papuc Sergiu: - La vot 

Cine este pentru? – 21 voturi (1 vot online: Venczi J.) 

Cine este împotrivă? -1 vot (Mureșan A.) 

Cine se abține? –  

Hotărârea a fost adoptată cu 21 voturi pentru și 1 vot împotrivă. 

Punctul nr. 4 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind concesionarea directă a terenului în suprafață de 5,00 

mp situat în raza teritorială a Municipiului Târgu Mureș, str. Muncii nr. 1, către Tomuț 

Gheorghe Voicu. 

Dl. consilier Papuc Sergiu: -  La vot. 

Cine este pentru? – 21 voturi (1 vot online: Venczi J.) 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? – 1 vot (online: Mureșan A.) 

Hotărârea a fost adoptată cu 21 voturi pentru și 1 abținere. 

Punctul nr. 5 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind concesionarea directă a terenului în suprafață de 8,42  

mp situat în raza teritorială a Municipiului Târgu Mureș, str. Înfrățirii nr. 18, către Vásárhelyi 

Imola – Klara. 

Dl. consilier Papuc Sergiu: -  La vot. 

Cine este pentru? – 22 voturi (2 voturi online: Mureșan A. și Venczi J.) 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? –  

Hotărârea a fost adoptată cu 22 voturi pentru. 

Punctul nr. 6 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind revocarea H.C.L.  nr. 209 din 14 august 2024,  privind 

modificarea și completarea art. 4 din H.C.L. nr. 184 din 05 iulie 2024, privind preluarea 

gratuită, cu titlu definitiv, de către CLUBUL SPORTIV MUNICIPAL TÂRGU MUREȘ, a 

activității sportive și a locului de participare în competiții, respectiv în CAMPIONATUL 

NAȚIONAL LIGA 3, începând cu sezonul 2024-2025, a echipei de fotbal ASOCIAȚIA 

CLUB SPORTIV TÂRGU MUREȘ 1898 – MAROSVÁSÁRHELYI SPORT EGYESÜLET 

1898, precum și a tuturor drepturilor federative sportive ale ASOCIAȚIEI CLUB SPORTIV 

TÂRGU MUREȘ 1898 – MAROSVÁSÁRHELYI SPORT EGYESÜLET 1898. 

Dl. consilier Papuc Sergiu: - La vot. 

Cine este pentru? – 22 voturi (2 voturi online: Mureșan A. și Venczi J.) 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? –  

Hotărârea a fost adoptată cu 22 voturi pentru. 

Punctul nr. 7 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind acordarea necesarului de lemne de foc din fondul 

forestier proprietate a U.A.T. Târgu Mureș, în cantitate de 800 mc,  pentru Administrația Sere 

și Parcuri Târgu Mureș în perioada sezonului rece 2024 – 2025. 
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Dl. consilier Papuc Sergiu: - La vot. 

Cine este pentru? – 22 voturi (2 voturi online: Mureșan A. și Venczi J.) 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? –  

Hotărârea a fost adoptată cu 22 voturi pentru. 

Punctul nr. 8 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind stabilirea componenței Comisiei de evaluare și 

selecționare a proiectelor de finanțare depuse în baza Legii nr. 34/1998 referitoare la 

acordarea unor subvenții asociațiilor și fundațiilor române cu personalitate juridică, care 

înființează și administrează unități de asistență socială precum și aprobarea Regulamentului 

de organizare și funcționare a Comisiei de evaluare și selecționare, Procedura de lucru și Grila 

de evaluare a proiectelor. 

Dl. consilier Papuc Sergiu: - La vot. 

Dl. consilier Mureșan: - Dacă îmi permiteți. 

Dl. consilier Papuc Sergiu: - Mă iertați, stați, trebuie numită comisie din 2 

consilieri locali, propuneri? Doamna Frunda? 

Dra. consilier Frunda: - Așa cum am propus și în Comisia Juridică, aș dori să o 

propun pe doamna Kakassy pentru Comisie. 

Dl. consilier Mureșan: - Am și eu o propunere, dacă îmi permiteți. 

Dl. consilier Papuc Sergiu: - Vă rog! 

Dl. consilier Mureșan: - Andrei Chebuțiu. 

Dl. consilier Papuc Sergiu: - În regulă, cu aceste propunere la vot. 

                

               A sosit dl. Iszlai Tamás – sunt prezenți 23 consilieri locali. 

Cine este pentru? – 23 voturi (2 voturi online: Mureșan A. și Venczi J.) 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? –  

Hotărârea a fost adoptată cu 23 voturi pentru. 

Punctul nr. 9 s-a retras din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind retragerea dreptului de administrare a Liceului 

Tehnologic Constantin Brâncuși- structură a Liceului Tehnologic  Ion Vlasiu Târgu Mureș, 

asupra imobilului situat în Târgu Mureș, str. Victor Babeș, nr.11,  înscris în Cf nr.120967 

Târgu Mureș,  nr. top.120967, corpurile- C1-C12, și trecerea  imobilului respectiv în 

administrarea  Colegiului Național Unirea din Târgu Mureș. 

RETRAS 

Punctul nr. 10 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind acordarea ajutorului de urgență sub formă de lemne de 

foc din fondul forestier proprietate a UAT Târgu Mureș pentru persoanele/familiile din zonele 

defavorizate de pe raza municipiului Târgu Mureș în cantitate de 150 MC,  pentru perioada 

sezonului rece  2024 –2025. 

Dl. consilier Papuc Sergiu: - La vot. 

Cine este pentru? – 23 voturi (2 voturi online: Mureșan A. și Venczi J.) 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? –  

Hotărârea a fost adoptată cu 23 voturi pentru. 

Punctul nr. 11 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind revocarea dreptului de administrare al CSM Târgu 

Mureș - Marosvásárhelyi Városi Sportklub  asupra bazei sportive din Str. Dezrobirii nr. 65. 

Dl. consilier Papuc Sergiu: - La vot. 
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Cine este pentru? – 23 voturi (2 voturi online: Mureșan A. și Venczi J.) 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? – 

Hotărârea a fost adoptată cu 23 voturi pentru. 

Punctul nr. 12 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea HCL nr. 205 din 25 iulie 

2024 privind delegarea gestiunii serviciului de salubrizare pentru activitățile de deratizare, 

dezinsecție, dezinfecție și tratamente fitosanitare  in Municipiul Târgu Mureș,  prin contract 

de achiziție publica de servicii 

Dl. consilier Papuc Sergiu: -   La vot. 

Cine este pentru? -  22 voturi (1 vot online: Venczi J.) 

Cine este împotrivă? – 1 vot (1 vot online: Mureșan A.) 

Cine se abține? –  

Hotărârea a fost adoptată cu 22 voturi pentru și 1 vot împotrivă 

Dl. consilier Papuc Sergiu: -  Domnul Maior, vă rog. 

Dl. consilier Maior: - Am o rugăminte la Serviciul licitații. Bănuiesc că tot 

societatea aceea va câștiga, care câștigă de vreo 10 ani înainte. Ar fi bine totuși, poate reușiți 

să anunțați în mai multe părți, și să vă faceți treaba, că mai nou văd că la licitații, acolo, 

primesc tot felul de răspunsuri aiurea. Mulțumesc. 

Punctul nr. 13 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuție  pe trimestrul II anul 

2024, pentru Unitatea Administrativ Teritorială – Municipiul Târgu Mureș. 

Dl. consilier Papuc Sergiu: -  La vot. 

Cine este pentru? – 21 voturi (1 vot online: Venczi J.) 

Cine este împotrivă? -1 vot (online: Mureșan A.) 

Cine se abține? –  

Nu a votat Chebuțiu A. 

Hotărârea a fost adoptată cu 21 voturi pentru și 1 vot împotrivă. 

Punctul nr. 14 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind aprobarea preluării la bugetul local al Unității 

Administrativ Teritoriale – Municipiul Târgu Mureș a sumei de 5.450.000,00 lei din 

excedentul  execuției bugetului activităților finanțate integral din venituri proprii din anul 

2023, Sursa E - Municipiul Târgu Mureș 

Dl. consilier Papuc Sergiu: - La vot. 

Cine este pentru? – 23 voturi (2 voturi online: Mureșan A. și Venczi J.) 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? –  

Hotărârea a fost adoptată cu 23 voturi pentru. 

Punctul nr. 15 din ordinea de zi 

Proiect de  hotărâre  privind aprobarea validării Dispoziției de Primar nr. 955 din 

29.08.2024 referitoare la modificarea bugetului Unității Administrativ Teritoriale - 

Municipiul Târgu Mureş pe anul 2024 și  rectificarea bugetului Unității Administrativ 

Teritoriale – Municipiul Târgu Mureș pe anul 2024. 

  Dl. consilier Papuc: - Vă rog, doamna director.   

D-na Fodor Anca: - Se aprobă validarea Dispoziției de primar nr. 955 din 

29.08.2024 referitoare la modificarea bugetului Unității Administrativ Teritoriale – 

Municipiul Târgu Mureș, pe anul 2024, conform Anexei A, și rectificarea bugetului local al 

Unităţii Administrativ Teritoriale - Municipiul Târgu Mureş pentru anul 2024, conform 
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Anexelor nr. 1, 1/SF, 1/SD, 2, 2/1, 2/2, 2/3, 2/4, 3, 3/SF, 3/SD și 4 care fac parte integrantă 

din prezenta hotărâre. 

Dl. consilier Papuc: - Aici avem și amendamente și liniile bugetare unde sunt 

influențe, vă rog să le citiți la capitole separat, așa cum … Păi asta vreau să spun. Deci, avem 

amendamente. Opriți, vă rog.  Avem o problemă pe procedură. 

Să adoptăm prima dată amendamentele cu influențele care reies practic, din aceste 

amendamente, și după aceea pe capitole și pe linii bugetare.  Prima dată varianta inițială, 

sigur, și după aceea amendamentul. Nu aveți formulat așa, pe linii bugetare? 

D-na Fodor Anca: -  Ba da. 

Dl. consilier Papuc: - Așa. Așa funcționăm. Și prima dată începem cu articolul 2. 

Prima dată varianta inițială, după aceea amendamentele pe care le aveți, pentru că aici avem 

sume totale și după aceea pe fiecare capitol în parte, unde sunt modificări și amendamente în 

comisie, să le votăm separat. Pe fiecare linie bugetară, așa cum aveți dumneavoastră acolo. 

Domnul Maior, vă rog. 

Dl. consilier Maior: - Da, doresc să fac și eu un amendament și de ce vă zic acum, 

înainte, pentru că nu vreau să am o discuție după aceea, cum am mai avut la o rectificare de 

buget. Vreau să vă spun că la transport local, din cele ce le cunosc, sunt aproximativ, astăzi, 

datorii de 25 de milioane. Am văzut în bugetul alocat,  că ați alocat doar 65% din bani.   Am 

mai văzut că, vă spun, de ce vă spun lucrul ăsta, vă spun că ceea ce votați acum, se va factura, 

nu se va plăti, iar atunci când va veni Curtea de Conturi, tot ce înseamnă penalități pe care 

transportul local este obligat să le factureze, se vor răsfrânge asupra primăriei. Nu știu dacă 

asupra Consiliului Local  sau asupra primarului. Eu sunt dator să vă aduc la cunoștință că și 

până acum sunt o mulțime de sume de achitat. Aceste sume, mai devreme sau mai târziu, vor 

trebui să le plătească ori noi, ori primarul. 

Deci, este de datoria mea să vă spun că, în ceea ce privește bugetul transportului 

local,  îl putem mări dacă luăm bani de la investiții drumuri, jumătate, deci din 6 milioane 

500, 3 milioane 300, și să punem la transport local, urmând ca apoi să se poată reveni la o altă 

rectificare., dacă va mai fi una. Vă dați seama că mulți bani nu vor mai fi, dar, repet, astăzi 

sunt 25 de milioane de lei datorie la Transport local. 

Dacă vă asumați lucrul ăsta, este problema dumneavoastră dacă nu-l votați. 

Deci este unul dintre amendamente pe care doresc să-l fac, 3 milioane,  să se ia de 

la capitolul investiții drumuri și să se pună la transport local. Mulțumesc mult! 

Dl. consilier Papuc: - Mulțumim și noi! Doamna director, varianta inițială, după 

aceea, amendamentele din comisii, le citesc eu, ca să fie citite; împreună cu amendamentul 

domului Maior, care au fost formulate azi în sală.  

Avem așa: Transferuri către instituții publice, 200 de mii, de la confecții metalice;  

500 de mii de la acordul cadru de reparații curente unității de învățământ; 

50 de mii tot de la instituții publice, la serviciul de mentenanță postgaranție, fum și 

incendiu;   

Suplimentare de 90 de mii pentru achiziții aparate de gătit multifuncționale la 

unitățile de învățământ;   

Prestări  servicii consultanță pentru elaborarea caietelor de sarcini pentru lucrări de 

investiții, aici o influență de 1 milion, credit de angajament.  

O reducere de 320 de mii Servicii de elaborare de studii de specialitate privind  

DNSH și imunitate la schimbări climatice conform schema de granturi; 

Servicii de elaborare studii de specialitate, imunitate la schimbări climatice conform 

ghidului solicitantului PR Centru acțiunea eficiență energetică în clădiri rezidențiale, 270 de 

mii influență în plus; 
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Concurs proiecte sportive se suplimentează  cu 1 milion 100. Apă canal salubritate 

cu 230 de mii,  la reparații skatepark și sistem de irigații loga de gazon pe capitolul 2002 cu 

48 de mii;  

Și alte transfer de 50 de mii de la instituții publice, tot către studii de specialitate în 

schimbări climatice. 

Vă rog, începeți cu varianta inițială și după aceea amendamentele și …  

D-na Fodor Anca: -  Varianta inițială. Se aprobă validarea Dispoziției de primar 

nr. 955 din 29.08.2024 referitoare la modificarea bugetului Unității Administrativ Teritoriale 

– Municipiul Târgu Mureș pe anul 2024, conform Anexei A, și rectificarea bugetului local al 

Unităţii Administrativ Teritoriale - Municipiul Târgu Mureş pentru anul 2024, conform 

Anexelor nr. 1, 1/SF, 1/SD, 2, 2/1, 2/2, 2/3, 2/4, 3, 3/SF, 3/SD și 4 care fac parte integrantă 

din prezenta hotărâre.  

Dl. consilier Papuc: - La vot, vă rog, varianta inițială. Varianta fără amendamente. 

Cine este pentru? -  4 voturi 

Cine este împotrivă? – 15 voturi 

Cine se abține? – 1 vot Papuc S.) 

(Nu au votat d-nii consilieri Mureșan A., Chebuțiu A. și Pui S.) 

Nu a fost adoptată. Porniți cu amendamentele. Varianta inițială nu am  adoptat-o, 

urmează amendamentele și după aceea,  varianta împreună cu amendamente. Le-am citit. 

Supun la vot eu, amendamentele pe care le-am citit eu, pe care le aveți în mapă, din 

comisii.  Stați! Primul amendament, le-am citit ca să le aveți în Vedere. Primul amendament 

este acela: transferul de la  instituții publice  confecții metalice, 200 de mii în plus. La vot. 

…. Acestea le am. Atuncea, nu știu ce mi-ați trimis aici… Atunci povestea am spus-o, vom 

trata acesta ca un amendament din comisia de buget și-l vom vota în bloc. La vot.  

Cine este pentru? -  20 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? –  

(Nu au votat d-nii consilieri Mureșan A., Chebuțiu A. și Pui S.) 

Amendamentul a fost adoptat. Acum amendamentul d-lui Maior. 

Cine este pentru? -  9 voturi 

Cine este împotrivă? – 10 voturi 

Cine se abține? – 1 vot (Szabo P.) 

(Nu au votat d-nii consilieri Mureșan A., Chebuțiu A. și Pui S.) 

Dl. consilier Papuc: - Nu a fost adoptat. Bun, și acum continuăm cu ... 

D-na Fodor Anca: -  Varianta după amendamente.  

Se aprobă validarea Dispoziției de primar nr. 955 din 29.08.2024 referitoare la 

modificarea bugetului Unității Administrativ Teritoriale – Municipiul Târgu Mureș pe anul 

2024, conform Anexei A, și rectificarea bugetului local al Unităţii Administrativ Teritoriale - 

Municipiul Târgu Mureş pentru anul 2024, conform Anexelor nr. 1, 1/SF, 1/SD, 2, 2/1, 2/2, 

2/3, 2/4, 3, 3/SF, 3/SD și 4 care fac parte integrantă din prezenta hotărâre.  

La vot. 

Cine este pentru? -  20 voturi 

Cine este împotrivă? -  

Cine se abține? – 

(Nu au votat d-nii consilieri Mureșan A., Chebuțiu A. și Pui S.) 

Dl. consilier Maior: -  Am rugăminte ca în maxim 5 zile Direcția Economică să-mi 

spună câte penalități  s-au cerut de la Transport local în ultimii 3 ani de zile, dacă s-au achitat 
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penalitățile, cine le-a achitat și dacă la ora actuală ne aflăm într-un impas în ceea ce privește,  

discutăm de buget, doamna… Discutăm de buget. Am cerut un... 

Dl. consilier Papuc: - Haideți ca pe ultima ședință să nu ne certăm. 

Dl. consilier Maior: - Doamnă, eu n-am intrat peste dvs. 

D-na Fodor Anca: -  Articolul 2. Se aprobă bugetul local al Unității Administrativ 

Teritoriale - Municipiul Târgu Mureş pe anul 2024, în sumă de 704.042.000,00 lei la partea 

de venituri și în sumă de 759.042.000,00 lei la partea de cheltuieli, conform Anexei nr. 1, 

respectiv pe secțiunea de funcționare în sumă de 515.034.000,00 lei – Anexa nr. 1/SF și 

secțiunea de dezvoltare în sumă de 189.008.000,00 lei la partea de venituri și în sumă de 

244.008.000,00 lei la partea de cheltuieli, conform – Anexei nr. 1/SD. 

Cine este pentru? -  20 voturi 

Cine este împotrivă? -  

Cine se abține? – 

(Nu au votat d-nii consilieri Mureșan A., Chebuțiu A. și Pui S.) 

Articolul 3. Se aprobă transferul sumelor reprezentând vărsăminte din secţiunea de 

dezvoltare către secţiunea de funcționare cu suma de 6.398.000 lei. La vot, vă rog. 

Cine este pentru? -  20 voturi 

Cine este împotrivă? -  

Cine se abține? – 

(Nu au votat d-nii consilieri Mureșan A., Chebuțiu A. și Pui S.) 

Articolul 4. Se aprobă detalierea cheltuielilor bugetului local al Unității 

Administrativ Teritoriale - Municipiul Târgu Mureş pe anul 2024, conform Anexei nr. 2.  Voi 

da citire anexei. 

Total venituri. Influențe 75.193.000.00 lei, buget rectificat 704.042.000.00 lei. 

Cine este pentru? -  20 voturi 

Cine este împotrivă? -  

Cine se abține? – 

(Nu au votat d-nii consilieri Mureșan A., Chebuțiu A. și Pui S.) 

Total cheltuieli  Influențe 204.000   buget rectificat 24.034.000 lei. 

Cine este pentru? -  19 voturi 

Cine este împotrivă? -  

Cine se abține? – 

(Nu au votat d-nii consilieri Mureșan A., Chebuțiu A., Venczi J. și Pui S.) 

Autorități publice și acțiuni externe  Influențe  2.283.000 lei buget rectificat  

59.440.000 lei. 

Cine este pentru? -  20 voturi  

Cine este împotrivă? -  

Cine se abține? – 

(Nu au votat d-nii consilieri Mureșan A., Chebuțiu A. și Pui S.) 

Alte servicii  publice generale  -2.100.000 lei  buget rectificat  6.577.000 

Cine este pentru? -  20 voturi 

Cine este împotrivă? -  

Cine se abține? – 

(Nu au votat d-nii consilieri Mureșan A., Chebuțiu A. și Pui S.) 

Tranzacții privind datoria publică  și împrumuturi  influențe -400.000 lei  buget 

rectificat 3.905.000 lei. 

Cine este pentru? -  20 voturi 

Cine este împotrivă? -  

Cine se abține? –  
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(Nu au votat d-nii consilieri Mureșan A., Chebuțiu A. și Pui S.) 

Ordine  publică și siguranța națională   influențe 556.000 lei buget rectificat  

25.490.000 lei. 

Cine este pentru? -  20 voturi 

Cine este împotrivă? -  

Cine se abține? – 

Învățământ influențe 14.517.000 lei  buget rectificat 137.940.000 lei. 

Cine este pentru? -  19 voturi 

Cine este împotrivă? -  

Cine se abține? – 

(Nu au votat d-nii consilieri Mureșan A., Chebuțiu A., Tamasi Z.  și Pui S.) 

Sănătate   influențe  730.000.000 lei buget rectificat 12.702.000 lei 

Cine este pentru? -  20 voturi 

Cine este împotrivă? -  

Cine se abține? – 

Cultura, recreere și religie  influențe -2.675.000 Buget rectificat 93.706.000 lei. 

Cine este pentru? -  20 voturi 

Cine este împotrivă? -  

Cine se abține? – 

Asigurări și asistență socială  Influențe 7.254.000 lei Buget rectificat  80.250.000.    

Cine este pentru? -  18 voturi 

Cine este împotrivă? – 1 vot (Berecki S.) 

Cine se abține? – 

(Nu au votat d-nii consilieri Voicu B., Mureșan A., Chebuțiu A. și Pui S.) 

Locuințe, servicii și dezvoltare publică  Influențe -2.882.000 lei buget rectificat  

90.469.000 lei. 

Cine este pentru? -  20 voturi 

Cine este împotrivă? -  

Cine se abține? – 

(Nu au votat d-nii consilieri Mureșan A., Chebuțiu A. și Pui S.) 

Protecția mediului  Influențe  15.002.000.00 lei  Buget rectificat  71.123.000 lei. 

Cine este pentru? -  20 voturi 

Cine este împotrivă? -  

Cine se abține? – 

Transporturi  Influențe  42.908.000 lei Buget rectificat  176.790.000 lei. 

Cine este pentru? -  20 voturi 

Cine este împotrivă? -  

Cine se abține? –  

Articolul 5. Se aprobă cheltuielile privind reparaţiile curente ale bugetului local al 

Unității Administrativ Teritoriale - Municipiul Târgu Mureş pe anul 2024, în sumă de 

42.350.000,00 lei – credite bugetare,  respectiv 91.182.000,00 lei - credite de angajament 

multianuale, conform Anexei nr. 2/1, pe fiecare capitol și subcapitol bugetar. 

Cine este pentru? -  20 voturi 

Cine este împotrivă? -  

Cine se abține? – 

(Nu au votat d-nii consilieri Mureșan A., Chebuțiu A. și Pui S.) 

   Articolul  6. Se aprobă bugetul pentru Activităţi Culturale, Sportive şi Tineret a 

Unității Administrativ Teritoriale - Municipiul Târgu Mureş, pe anul 2024, în sumă de 

30.719.172,00 lei, conform Anexei nr. 2/2. 
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Cine este pentru? -  20 voturi 

Cine este împotrivă? -  

    Cine se abține? – 

    Articolul 7. Se aprobă proiectele din fonduri externe nerambursabile ale Unității 

Administrativ Teritoriale - Municipiul Târgu Mureş finanțate din bugetul local, pe anul 2024 

în sumă de 127.770.000,00 lei – credite bugetare,  respectiv 35.360.000,00 lei - credite de 

angajament multianuale, conform Anexei nr. 2/3. 

Cine este pentru? -  19 voturi 

Cine este împotrivă? -  

    Cine se abține? – 

    (Nu au votat d-nii consilieri Gyorgy A., Mureșan A., Chebuțiu A., Pui S.) 

    Articolul  8. Se aprobă programul de investiţii publice, finanțate din bugetul local 

al Unității Administrativ Teritoriale - Municipiul Târgu Mureş pe anul 2024, în sumă de 

86.060.000,00 lei – credite bugetare,  respectiv 387.297.000,00 lei - credite de angajament 

multianuale, conform Anexei nr. 2/4. 

Cine este pentru? -  19 voturi 

Cine este împotrivă? -  

    Cine se abține? – 

    (Nu au votat d-nii consilieri Gyorgy A., Mureșan A., Chebuțiu A., Pui S.) 

    Articolul 9. Se aprobă bugetul activităților și instituțiilor finanțate integral sau 

parțial din venituri proprii al Unității Administrativ Teritoriale – Municipiul Târgu Mureș pe 

anul 2024, în sumă de 41.615.000,00 lei, conform Anexelor nr. 3 și 4, respectiv pe secțiuni 

conform Anexelor nr. 3/SF și 3/SD. 

Cine este pentru? -  19 voturi 

Cine este împotrivă? -  

Cine se abține? –  

(Nu au votat d-nii consilieri Gyorgy A., Mureșan A., Chebuțiu A., Pui S.) 

Articolul 10. Cu aducerea la îndeplinire a prevederilor prezentei hotărâri se 

încredinţează Executivul Municipiului Târgu Mureș prin Direcția Economică. 

Cine este pentru? -  19 voturi 

Cine este împotrivă? -  

Cine se abține? – 

(Nu au votat d-nii consilieri Gyorgy A., Mureșan A., Chebuțiu A., Pui S.) 

Articolul 11. În conformitate cu prevederile art. 252 alin. (1) lit. ”c” și ale art. 255 

din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ precum și ale art. 3 alin. (1) din Legea 

nr. 554/2004, privind contenciosul administrativ, prezenta Hotărâre se înaintează Prefectului 

Judeţului Mureş pentru exercitarea controlului de legalitate. 

Cine este pentru? -  20 voturi 

Cine este împotrivă? -  

Cine se abține? – 

Dl. consilier Papuc: -  Acum toată hotărârea, împreună toate articolele. Supunem 

la vot proiectul de hotărâre în integralitate. 

Cine este pentru? -  20 voturi 

Cine este împotrivă? -  

Cine se abține? – 

(Nu au votat d-nii consilieri Mureșan A., Chebuțiu A., Pui S.) 

Hotărârea a fost adoptată cu 20 de voturi pentru. 
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Punctul nr. 16 din ordinea de zi 

Proiect de  hotărâre  privind modificarea alin 3 al art.1 din HCLM nr.8 din 30 

ianuarie 2024 privind stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii publici și personalul 

contractual din cadrul familiei ocupaționale „Administrație” din aparatul de specialitate al 

primarului municipiului Târgu Mureș și din serviciile publice, precum și direcțiile cu 

personalitate juridică aflate în subordinea Consiliului Local Municipal, începând cu anul 

2024. 

Dl. consilier Papuc Sergiu: - La vot. 

Cine este pentru? – 19 voturi (1 vot online: Venczi J.) 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? – 2 voturi (Maior C., Moldovan C.) 

Nu au votat domnii consilieri Mureșan A. și Chebuțiu A.  

Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi pentru și 2 voturi împotrivă. 

Punctul nr. 17 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul public al 

Municipiului Târgu Mureș a terenului în suprafață de 2567 mp situat în str. Gheorghe Doja, 

nr. 1, identificat în C.F. nr. 142515 Târgu Mureș și trecerea acestuia din domeniul public al 

municipiului Târgu Mureș în domeniul public al Statului român, în vederea dării în 

administrare Direcției Generale a Finanțelor Publice Brașov.      

Dl. consilier Papuc Sergiu: -  În comisia juridică există un amendament la articolul 

3 care se va modifica și va avea următorul cuprins. Cu data adoptării prezentei hotărâri se 

revocă înscrierea provizorie aprobată prin Hotărârea Consiliului Local nr.300 din 2021. Deci 

prima dată vom vota forma inițială, amendamentul din comisie și hotărârea împreună cu 

amendament, vă rog. Forma inițială. 

Cine este pentru? – 4 voturi (Gyorgy A., Oltean M., Șarlea H., Voicu B.) 

Cine este împotrivă? -15 voturi (1 vot online: Venczi J.) 

Cine se abține? – 3 voturi (Papuc S., Pui S., 1 vot online: Mureșan A.) 

Nu a votat Chebuțiu A. 

Varianta inițială nu a trecut, 4 voturi pentru,15 voturi împotrivă și 3 abțineri. 

Dl. consilier Papuc Sergiu: -  Acum amendamentul din Comisia Juridică. 

Cine este pentru? – 21 voturi (1 vot online: Venczi J.) 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? –  

Nu au votat : Mureșan A. și Chebuțiu A. 

Amendamentul a fost aprobat cu 21 voturi pentru. 

Dl. consilier Papuc Sergiu: -  Acum hotărârea împreună cu amendament. 

Cine este pentru? -  21 voturi (1 vot online: Venczi J.) 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? –  

Nu au votat : Mureșan A. și Chebuțiu A. 

Hotărârea a fost adoptată cu 21 voturi pentru. 

Punctul nr. 1 – Regim de urgență 

Numărul 1. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii contractelor de 

închiriere pentru locuințele situate în Târgu Mureș str. Gh. Marinescu, nr.21. 

Dl. consilier Papuc Sergiu: -  La vot. 

Cine este pentru? - 21 voturi (1 vot online: Venczi J.) 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? –  

Nu au votat : Mureșan A. și Chebuțiu A. 
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Hotărâre a fost adoptată cu 21 voturi pentru. 

Dl. consilier Papuc Sergiu: - Înainte de diverse, mai avem, vă supun la vot procesul 

verbal din 29 august 2024. 

Cine este pentru? –  22 voturi (2 voturi: Mureșan A., Venczi J.) 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? –  

Nu a votat : Chebuțiu A. 

Dl. consilier Papuc Sergiu: - Supun la vot procesul verbal din 20 septembrie 2024. 

Cine este pentru? - 21 voturi (1 vot online : Venczi J.) 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? –  

Nu au votat : Mureșan A. și Chebuțiu A. 

Dl. consilier Papuc Sergiu : -  Să luați act de cele 10 informări pe care le aveți pe 

tabletă. La diverse, dacă dorește cineva să ia cuvântul? Dacă nu, vă spun eu. 

Se pare că, nu se pare, sigur este ultima ședință ordinară din acest mandat al 

Consiliului Local în formă actuală, adică care mă include și pe mine, eu vreau să mulțumesc 

pentru colaborare și pentru perioada în care am lucrat împreună. Vă doresc succes celor care 

vă regăsiți și în Consiliul care va fi investit probabil la finalul lunii octombrie. A fost o onoare 

să lucrezi împreună cu dumneavoastră. Vă doresc tot ce e mai bun și succes în continuare. 

Doamna Frunda, vă rog. 

Dra. consilier Frunda : - Mulțumesc frumos, în primul rând aș dori să vă 

mulțumesc pentru acest mandat, a fost, au fost niște ani cu suișuri și coborâșuri, am fost și sus 

și jos împreună dar consider că acest mandat a fost unul de succes, am pornit multe proiecte 

împreună dar am lăsat câteva proiecte și pentru mandatul viitor pe care sper că o să le ducem 

la bun sfârșit. Vă mulțumesc frumos pentru cooperare și pentru conlucrare și vă doresc mult 

succes în continuare și să ne vedem cu bine. 

Dl. consilier Papuc Sergiu : - Mulțumim, dacă nu mai este nimeni, declar închisă 

ședința ordinară de astăzi. Mulțumesc, la revedere. 

 

 

 

 

 

 

 

                  Dl. consilier Papuc Sergiu-Vasile – preşedinte de şedinţă  _______________ 

 

                  Secretar General al Municipiului Târgu Mureş          ___________________ 

                                   Bordi Kinga 

   

 

 


